

PANO 24

PANORAMA 24

命名取源自英文的 Panorama
有「環景、全景」之意



坐擁城市的高空景觀
遠眺繁華與文化交融錯落的光影
從白天到夜晚
美景·美食·音樂
微醺不間斷

掀起你的五感震撼饗宴
以天際視角重新定義台中酒吧娛樂新時尚

訂位需知

RESERVATION INFORMATION

- 桌位區每位顧客低消 NT\$500。
- 請勿攜帶外食入內。
- 可自備蛋糕，將酌收 NT\$500 服務費。
- 攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000（容量未滿 1 公升）。
- 室內禁止吸菸，包含電子菸。
- 敬請理性飲酒，如感不適，請即告知服務人員；若發生嘔吐或污染，將酌收清潔費：桌面或地板 NT\$5,000，沙發 NT\$10,000。
- 為維護安全與衛生，泳池僅限住房客使用，敬請 PANO24 顧客勿進入泳池區域；若造成污染，將酌收 NT\$20,000 清潔費。

- Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest.
- Outside food is not permitted on the premises.
- Guests are welcome to bring their own cake; a service fee of NT\$500 applies for setup and cleaning.
- Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter) .
- Smoking, including e-cigarettes, is strictly prohibited indoors.
- Please drink responsibly. Our associates are available for assistance if you feel unwell. Cleaning fees apply in cases of contamination (NT\$5,000 for tables or floors; NT\$10,000 for sofas).
- For safety and hygiene reasons, the swimming pool is reserved for hotel guests. We kindly ask PANO24 patrons to refrain from entering the pool area. A cleaning fee of NT\$20,000 applies in case of contamination.



寵物友善守則

PET-FRIENDLY INFORMATION

親愛的貴賓：

歡迎攜帶您的毛小孩蒞臨 PANO 24。為確保所有顧客與寵物皆能享有舒適、安全的用餐體驗，本場所特訂立以下守則，敬請配合遵守：

Dear Guests: Welcome to PANO 24 with your furry companions. To ensure all customers and pets can enjoy a comfortable and safe dining experience, this establishment has established the following guidelines, and we kindly request your compliance:

一、 寵物進入規範 / PET ENTRY REGULATIONS

- 建議寵物入內穿上禮貌帶、尿布，可落地但不可上沙發；室內須有牽繩或推車，廚房、吧檯及食材準備區域禁止進入。
- 寵物僅限於指定之寵物友善座位區活動；不得進入泳池區域。
- 若寵物有傳染性疾病（如皮膚病、跳蚤、壁蝨等），請勿入館，以避免交叉感染。
- 建議攜帶中小型犬、貓或適合公共空間之寵物；大型犬亦可入內，但須由飼主全程控制並避免影響他人。

. It is recommended that pets wear a manners band or diaper upon entry; they may be on the floor but not on the sofas; they must be on a leash or in a stroller indoors; and entry to the kitchen, bar, and food preparation areas is prohibited.

. Pets are only allowed to be active in designated pet-friendly seating areas; they are not allowed to enter the pool area.

. Pets with contagious diseases (e.g., skin conditions, fleas, ticks) are not allowed in the hotel.

. We suggest bringing small to medium-sized dogs, cats, or pets suitable for public spaces; large dogs are also allowed entry, but must be fully controlled by the owner throughout and must not disturb others.

二、 行為與安全要求 / BEHAVIOR AND SAFETY REQUIREMENTS

· 寵物若有過度吠叫、攻擊、跳上桌椅或影響他人之行為，請立即安撫並帶至戶外，避免打擾其他顧客用餐。

· 為維持館內清潔，請帶您的寵物至館外大小便，若不慎造成環境髒污或設施毀損，需負清潔及賠償責任；汙染到地板或桌面，每處將收取清潔費 NT\$5,000；若汙染至沙發上，將收取清潔費 NT\$10,000。

. If a pet exhibits excessive barking, aggression, jumping onto tables or chairs, or behaviors that disturb others, please immediately soothe them and take them outdoors to avoid disrupting other diners.

. To maintain cleanliness within the premises, please take your pet outside to defecate or urinate.

Should any environmental mess or facility damage accidentally occur, the owner shall be responsible for cleaning and compensation. A cleaning fee of NT\$5,000 will be charged for each instance of soiling the floor or tabletop; and a cleaning fee of NT\$10,000 will be charged for soiling the sofa.

寵物友善守則

PET-FRIENDLY INFORMATION

三、飲食相關規範 / DINING-RELATED GUIDELINES

- 本餐廳提供寵物餐食，餐點及餐具不得與寵物共用。
- 避免餵食其他寵物，尊重彼此的寵物飲食習慣。
- This restaurant provides pet meals, and food and utensils must not be shared with pets.
- Avoid feeding other pets, and respect each other's pet dietary habits.

四、責任聲明 / DISCLAIMER OF LIABILITY

- 寵物全程由飼主照顧與管理。
- 若因寵物行為（如吠叫、抓咬、撲人、攻擊等）導致他人或其他寵物受傷、財物損失，責任均由飼主自行承擔，本餐廳不負任何賠償或連帶責任；飼主須立即協助受害方處理，並依相關法規承擔責任。
- Pets must be always supervised and managed by the owner.
- If any person or other pets is injured or suffers property loss due to the pet's behavior (such as barking, scratching/biting, jumping up, or attacking), the owner shall bear all responsibility, and the restaurant shall not be liable for any compensation or joint liability. The owner must immediately assist the affected party in handling the matter and assume responsibility according to relevant laws and regulations.

五、店家權益 / RESTAURANT RIGHTS

- 本餐廳得依現場狀況判斷，對於未遵守守則或影響他人之寵物，保有勸導或婉拒入場之權利。
- 本守則如有未盡事宜，將由本餐廳依實際情況補充與解釋。
- The restaurant reserves the right to provide guidance or refuse entry to pets that do not comply with the guidelines or disturb others, based on on-site assessment.
- In case of any matters not covered by these guidelines, the restaurant reserves the right to supplement and interpret them based on actual circumstances.

我們誠摯歡迎寵物與飼主一同共享美好時光，並感謝您的理解與配合。

**WE SINCERELY WELCOME PETS AND OWNERS TO SHARE A
WONDERFUL TIME TOGETHER, AND THANK YOU FOR
YOUR UNDERSTANDING AND COOPERATION.**



HAPPY HOUR

BUY 1 GET 1 FREE

17:00 - 20:30

P A N O 24

生啤酒 / **Draft Beer** ————— **NT\$250** (杯 / Glass)
Heineken

精選啤酒 / **House Beer** ————— **NT\$250** (杯 / Glass)
Daily Special Beer

精選紅酒 / **House Red Wine** ————— **NT\$400** (杯 / Glass)

精選白酒 / **House White Wine** ————— **NT\$400** (杯 / Glass)

精選氣泡酒 / **House Sparkling Wine** ————— **NT\$400** (杯 / Glass)

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

精選威士忌，優雅共享

買二贈一

致敬經典品味

CELEBRATE THE SPIRIT OF REFINEMENT
BUY TWO, ENJOY ONE ON US.



百富 12 年雙桶
THE BALVENIE
DOUBLEWOOD 12Y



格蘭菲迪15年
Glenfiddich
15Y



大摩 12 年
THE DALMORE
12Y

百富 12 年雙桶 / THE BALVENIE DOUBLEWOOD 12Y

馥郁果香與蜂蜜木質氣息交織，細膩柔順，展現經典熟成的優雅層次。

A delicate balance of honeyed wood and ripe fruit notes, offering refined complexity through its signature maturation.

格蘭菲迪15年 / Glenfiddich 15Y

蜜香與香料的溫潤調性，風味深邃、圓潤馥郁，展現斯佩賽經典風格。

Warm honey and spice tones deliver a harmonious Speyside character — mellow, rounded, and sophisticated.

大摩 12 年 / THE DALMORE 12Y

雪莉桶與橙皮香氣相融，口感圓潤飽滿，平衡中蘊含悠長餘韻。

Rich sherry sweetness layered with hints of orange zest — full-bodied, smooth, and elegantly balanced.

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000（容量未滿 1 公升）。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

舉杯共賞，綻放歡聚時刻

*Celebrate the sparkle
of
every shared moment.*



Moët & Chandon
Champagne x 3

NT\$9,999

原價NT\$4,200 / 瓶



Moët & Chandon
Rosé Champagne x 3

NT\$12,999

原價NT\$6,200 / 瓶

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000（容量未滿 1 公升）。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

春序

SPRING OVERTURE

福聚

迎接二〇二六農曆新年與春節假期
以一場優雅的午後茶饗宴
為新的一年揭開幸福序章



雙人下午茶 NT\$ 1,380 +10% / set

香草司康 & 葡萄乾司康

Vanilla & Raisin Scone

德文郡奶油、草莓果醬 藍莓果醬、有鹽奶油

Devon Cream, Strawberry & Blueberry Jam,
Salted Butter

鹹食 SAVOURY



福滿蘋果捲

Apple wrapped with Ham and Arugula



吉祥鮑魚塔

Pumpkin Tart with Abalone and Pollock Roe



富貴烏魚子

Mullet Roe served with White Radish and Garlic Sprout

甜食 SWEET



柑橘檸檬慕斯

Mandarin Lemon Mousse



法芙娜可可起司蛋糕

Valrhona Chocolate Cheese Cake



新春花生海鹽馬卡龍

Spring Peanut Sea Salt Macaron



草莓覆盆子慕斯

Strawberry Raspberry Mousse



小金桔優格蛋糕福袋

Kalamansi Yogurt Cake



水果起司慕斯帕妃杯

Fruit Cheese Mousse Parfait

飲品 DRINK | 選 2 杯 CHOOSE TWO



金玉迎春 (不含酒精 Non-alcoholic)

Caramel Banana and Pineapple Soda



雪花泡泡 (不含酒精 Non-alcoholic)

Apple and Grape Soda

季節果汁

Seasonal Juice

茶

Tea

咖啡

Coffee

(西西里咖啡除外 Excluding espresso romano)

更換其他飲品折 NT\$100 / 杯

Substitute with another drink for discount NT\$100

如需其他飲品或酒類,請洽服務人員

Please ask our staff for other beverage or alcohol options.

● 下午茶需於一日前預定,每日限量販售

Afternoon tea must be reserved at least one days in advance.
Limited quantities available daily.

● 若對某些食材過敏或有特殊飲食習慣,請事先告知服務人員

Please inform one of our associates of any dietary concerns or allergies.

Afternoon Tea Menu

14:00 ▶ 17:00

PANNO 24

季節果汁 SEASONAL JUICE

柳橙汁
Orange Juice

蘋果汁
Apple Juice

葡萄柚汁
Grapefruit Juice

檸檬汁
Lemonade

西瓜汁
Watermelon Juice

蔓越莓汁
Cranberry Juice

鳳梨汁
Pineapple Juice

NT\$ 200 / 杯 Glass

茶 TEA

英倫早餐茶
English Breakfast Tea

異國香蘋茶
Apple, Cinnamon & Raisin Tea

綜合野莓茶
Wild Berries Tea

皇家伯爵茶
Earl Grey Tea

茉莉香綠茶
Jasmine Green Tea

NT\$ 200 / 壺 Pot

咖啡 COFFEE

美式咖啡
Americano Coffee 冰 Ice / 熱 Hot
NT\$ 200 / 杯 Glass

拿鐵
Latte 冰 Ice / 熱 Hot
NT\$ 220 / 杯 Glass

卡布奇諾
Cappuccino 熱 Hot
NT\$ 220 / 杯 Glass

西西里咖啡
Espresso Romano 冰 Ice
NT\$ 300 / 杯 Glass

風味拿鐵
Flavored Latte 冰 Ice / 熱 Hot
NT\$ 250 / 杯 Glass

- 焦糖 Caramel
- 香草 Vanilla
- 榛果 Hazelnuts

精選甜品 HOUSE DESSERT



艾美生乳捲
Le Méridien Cake Roll
NT\$ 100



抹茶百香果提拉米蘇
Matcha Passion Fruit Tiramisu
NT\$ 120



羅勒檸檬小塔
Sweet Basil Lemon Tart
NT\$ 120



焦糖起司蛋糕
Caramel Cheese Cake
NT\$ 120



榛果巧克力泡芙塔
Hazelnut Choc. Profiterole Tower
NT\$ 160



提拉米蘇(含酒)
Tiramisu (Alcoholic)
NT\$ 220

- 禁止攜帶外食
- 攜帶蛋糕酌收清潔費 NT\$500
- 攜帶酒水需加收服務費：紅白酒 NT\$1,000 / 支，烈酒 NT\$1,500 / 支
- 室內禁止吸菸，包含電子菸
- 以上價格皆以新台幣為單位計，均需另加 10% 服務費
- 恕不與信用卡、餐券及餐廳其他優惠合併使用，亦不適用萬豪會員折扣優惠

- No outside food is allowed.
- A cleaning fee of NT\$500 will be charged for bringing cakes.
- There is an additional service fee for bringing wine, NT\$1,000 / bottle for red and white wine, NT\$1,500 / bottle for spirits.
- Smoking is prohibited indoors including e-cigarettes.
- The prices above are all listed in New Taiwan Dollars. All prices are subjected to a 10% service charge.
- This promotion cannot be used with credit card discount or other discount and marriott bonvoy discount is not applicable.

PANO24 原創調酒

PANO24 SPECIAL COCKTAILS

GLASS

茉莉微風 / Jasmine Breeze

琴酒、烏龍、茉莉、柚子、檸檬
Gin, Oolong Tea, Jasmine, Yuzu, Lemon

NT\$ 400

緋紅花瓣 / Scarlet Oolong

琴酒、烏龍、洛神、蔓越莓、檸檬
Gin, Oolong Tea, Hibiscus, Cranberry, Lemon

NT\$ 400

熱帶摩卡 / Tropical Mocha

蘭姆、咖啡、榛果、鳳梨、檸檬、通寧水
Rum, Coffee, Hazelnut, Pineapple, Lemon, Tonic

NT\$ 400

黃金夢境 / Golden Paradise

蘭姆、優格酒、芒果、柳橙
Rum, Yogurt Liqueur, Mango, Orange

NT\$ 400

琥珀花吟 / Amber Serenade

龍舌蘭、紅茶、桂花、菊花、澄清
Tequila, Black Tea, Osmanthus, Chrysanthemum

NT\$ 400

醉美花語 / Blushing Rose

蘋果白蘭地、伏特加、玫瑰、洛神、檸檬、蘇打水
Apple Brandy, Vodka, Rose, Hibiscus, Lemon, Soda

NT\$ 400

焚香梅語 / Burning Plum Incense

泥煤威士忌、梅酒、洛神、檸檬、蛋白
Malted Scotch Whisky, Plum Liqueur, Hibiscus, Lemon, Egg White

NT\$ 450

幫我想一杯 / BARTENDER SURPRISE ME

GLASS

交給調酒師發揮靈感，為當下的你量身打造一杯專屬調酒。
Let our bartender create something special, inspired by your mood.

有點興奮 / Happy

A cheerful lift to start the night.

NT\$ 350

話越來越多 / Happier

The conversation gets louder — and the smile wider.

NT\$ 400

可以加你的 Line 嗎? / Happiest

When the night feels too good to end.

NT\$ 500

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000（容量未滿 1 公升）。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

經典調酒

CLASSIC / TWIST COCKTAILS

琴酒 / GIN	GLASS
Premium Gin Tonic Fever Tree Tonic Hendrick's / Tanqueray NO.10 / The Botanist	NT\$ 350 +NT\$ 100 +NT\$ 50
Gin Tonic Gordon's Gin, Tonic	NT\$ 300
Gin Fizz Gordon's Gin, Soda	NT\$ 350
Sloe Gin Fizz Wild Berry Gin, Lemon, Sugar, Soda	NT\$ 350
Gimlet Gin, Lemon	NT\$ 350
White Lady Gin, Cointreau, Lemon	NT\$ 350
Aviation Gin, Violet liqueur, Black Cherry Liqueur, Lemon	NT\$ 380
Vesper Gin, Vodka, Lillet	NT\$ 400
Martini Regular / Dry / Dirty Gin, Dry Vermouth	NT\$ 400
Negroni Gin, Campari, Sweet Vermouth	NT\$ 400

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

經典調酒

CLASSIC / TWIST COCKTAILS

伏特加 / VODKA

GLASS

Premium Vodka Tonic

NT\$ 350

Fever Tree Tonic

+NT\$ 100

Grey Goose / Belvedere / Ciroc

+NT\$ 50

Screwdriver

NT\$ 300

Vodka, Orange Juice

Kamikaze

NT\$ 350

Vodka, Cointreau, Lemon

Apple Martini

NT\$ 350

Vodka, Apple, Sour, Egg White

Cosmopolitan

NT\$ 350

Vodka, Cointreau, Cranberry Juice, Sour

Sex On The Beach

NT\$ 350

Vodka, Peach, Orange, Cranberry, Sour

Godmother

NT\$ 350

Vodka, Amaretto

Bloody Mary

NT\$ 400

Vodka, Tomato, Lemon, Worcestershire, Tabasco

Espresso Martini

NT\$ 400

Vodka, Espresso, Kahlua

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

經典調酒

CLASSIC / TWIST COCKTAILS

蘭姆酒 / RUM

GLASS

Cuba Libre

Rum, Lemon, Cola

NT\$ 300

Daiquiri

Rum, Lemon, Sugar

NT\$ 350

XYZ

Rum, Cointreau, Lemon

NT\$ 350

Blue Hawaii

Rum, Vodka, Blue Curaçao, Pineapple, Lemon

NT\$ 350

Piña Colada

Rum, Coconut Cream, Pineapple Juice, Lemon

NT\$ 350

Caipirinha

Cachaça, Simple Syrup, Lemon

NT\$ 350

Mojito

Rum, Simple Syrup, Lemon, Fresh Mint Leaves

NT\$ 400

Mai Tai

Rum, Aged Rum, Cointreau, Orgeat Syrup, Pineapple Juice

NT\$ 400

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

經典調酒

CLASSIC / TWIST COCKTAILS

龍舌蘭 / TEQUILA

GLASS

Tequila Sunrise

Tequila, Orange Juice

NT\$ 300

Margarita

Tequila, Cointreau, Lemon

NT\$ 350

Rosita

Tequila, Vermouth, Sweet Vermouth, Campari, Bitters

NT\$ 400

威士忌 / WHISKY

GLASS

Highball

Whiskey, Soda

NT\$ 350

Whiskey Sour

Bourbon, Lemon, Sugar

NT\$ 350

Amaretto Sour

Bourbon, Amaretto, Lemon, Sugar, Egg White

NT\$ 400

New York Sour

Whiskey, Lemon, Sugar, Egg White, Red Wine

NT\$ 400

Manhattan

Bourbon, Sweet Vermouth, Bitters

NT\$ 400

Godfather

Scotch, Amaretto

NT\$ 400

Old Fashioned

Bourbon, Bitters, Sugar

NT\$ 400

Boulevardier

Bourbon, Campari, Sweet Vermouth

NT\$ 400

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

經典調酒

CLASSIC / TWIST COCKTAILS

白蘭地 / BRANDY

GLASS

Sidecar

Rémy Martin Cognac, Cointreau, Lemon

NT\$ 400

紅白酒 / WINE

GLASS

Sangria

Red Wine, Cassis, Peach, Orange, Lemon

NT\$ 400

White Sangria

White Wine, Grape, Yuzu, Lemon, Sugar

NT\$ 400

香艾酒 / VERMOUTH

GLASS

Americano

Campari, Sweet Vermouth, Soda

NT\$ 350

Spumoni

Campari, Grapefruit, Tonic

NT\$ 350

房客等級特調 / ROOM CHECK-IN SERIES

GLASS

濃烈到讓人想留下來過夜。
So potent you might just stay the night.

Long Island Iced Tea

Vodka, Gin, Rum, Tequila, Cointreau, Cola

NT\$ 400

Around The World

Vodka, Gin, Rum, Tequila, Whiskey, Brandy, Umeshu, Peach, Apple, Lemon

NT\$ 500

烈酒短飲 / SHOT

SHOT / SET

一杯壯膽，六杯成傳說。
One shot for courage, six for legend.

House Shot

Gin, Rum, Tequila, Vodka, Whisky

NT\$ 250 / NT\$1,300
SET OF 6 SHOTS

Special Shot

Bartender's selection of premium spirits or creative blends.

NT\$ 300 / NT\$1,500
SET OF 6 SHOTS

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

無酒精調飲 MOCKTAILS

GLASS

IVE 張員瑛也愛喝 / IVE Jang Won Young's Favorite

西瓜烏龍
Watermelon Oolong

NT\$ 350

PANO24 果園 / Pano Orchard

蘋果、葡萄、百香果、檸檬、蘇打
Apple, Grape, Passion Fruit, Lemon, Soda

NT\$ 350

金色回憶 / Golden Memories

香蕉、咖啡、鳳梨、鹹焦糖、薑汁汽水
Banana, Coffee, Pineapple, Salted Caramel, Ginger Soda

NT\$ 350

星辰果影 / Starlit Fruit

蘋果、鳳梨、水蜜桃、蔓越莓、檸檬汁
Apple, Pineapple, Peach, Cranberry, Lemon

NT\$ 350

熱帶流韻 / Tropical Melody

芒果泥、可爾必思、柳橙汁
Mango Puree, Calpis, Orange Juice

NT\$ 400

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

精選葡萄酒 / 啤酒 WINE / BEER

精選葡萄酒 / HOUSE WINE

GLASS / BOTTLE

Selected Red Wine of the Month	NT\$ 420 / NT\$ 1,800
Selected White Wine of the Month	NT\$ 420 / NT\$ 1,800
The Big Top White Zinfandel Rosé, U.S.A.	NT\$ 420 / NT\$ 2,000

啤酒 / BEER

CAN

海尼根生啤酒 / Draft Heineken	NT\$ 250
台灣金牌啤酒 / Taiwan Gold Medal Beer	NT\$ 180

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

烈酒 SPIRITS

(NEAT / ON THE ROCK)

ONE LARGE ICE CUBE NT\$ 60

調和威士忌 / BLENDED

GLASS / BOTTLE

起瓦士 12 年 / Chivas Regal 12Y

NT\$ 250 / NT\$ 2,800

約翰走路黑牌 / Johnnie Walker Black Label

NT\$ 250 / NT\$ 2,800

約翰走路金牌 / Johnnie Walker Gold Label

NT\$ 380 / NT\$ 3,800

約翰走路藍牌 / Johnnie Walker Blue Label

NT\$ 880 / NT\$ 13,800

高地區 / HIGHLAND

格蘭傑 10 年經典 / Glenmorangie 10Y Original

NT\$ 300 / NT\$ 3,000

格蘭傑雪莉桶 / Glenmorangie Lasanta

NT\$ 350 / NT\$ 3,800

格蘭傑蘇玳風味 / Glenmorangie Nectar D'or

NT\$ 450 / NT\$ 4,800

達爾維尼 15 年 / Dalwhinnie 15Y Single Malt

NT\$ 450 / NT\$ 5,000

艾雷島 & 島嶼 / ISLAY & ISLAND

拉弗格 10 年 / Laphroaig 10Y

NT\$ 350 / NT\$ 3,800

泰斯卡 10 年 / Talisker 10Y

NT\$ 350 / NT\$ 3,800

阿貝 10 年 / Ardbeg 10Y

NT\$ 400 / NT\$ 4,800

拉加維林 16 年 / Lagavulin 16Y

NT\$ 600 / NT\$ 7,800

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

烈酒 SPIRITS

(NEAT / ON THE ROCK)

ONE LARGE ICE CUBE NT\$ 60

斯貝賽區 / SPEYSIDE

GLASS / BOTTLE

亞伯樂 12 年 / Aberlour 12Y	NT\$ 400 / NT\$ 4,000
蘇格登 12 年雪莉桶 / The Singleton 12Y Sherry Cask	NT\$ 400 / NT\$ 4,000
格蘭利威 12 年 / The Glenlivet 12Y	NT\$ 320 / NT\$ 3,200
格蘭利威 12 年首席三桶 / The Glenlivet 12 Y Rum & Bourbon Cask	NT\$ 320 / NT\$ 3,200
格蘭利威 13 年雪莉桶 / The Glenlivet 13Y Sherry Cask	NT\$ 480 / NT\$ 6,200
格蘭菲迪 15 年 / Glenfiddich 15Y	NT\$ 400 / NT\$ 4,500
大摩 12 年 / The Dalmore 12Y	NT\$ 450 / NT\$5,200
大摩 15 年 / The Dalmore 15Y	NT\$ 8,800
百富 12 年雙桶 / The Balvenie 12Y Double Wood	NT\$ 450 / NT\$ 5,200
百富 14 年波特桶 / The Balvenie Portwood 14Y	NT\$ 6,800
麥卡倫 12 年雙桶 / Macallan 12Y Double Cask	NT\$ 6,800
麥卡倫 12 年雪莉桶 / Macallan 12Y Sherry Oak	NT\$ 600 / NT\$ 8,000
慕赫 12 年 / Mortlach 12Y	NT\$ 450 / NT\$ 5,200
慕赫 16 年 / Mortlach 16Y	NT\$ 8,800

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

烈酒 SPIRITS

(NEAT / ON THE ROCK)

ONE LARGE ICE CUBE NT\$ 60

台灣威士忌 / TAIWAN WHISKY

GLASS / BOTTLE

噶瑪蘭經典單一麥芽 / Kavalan Concertmaster Single Malt NT\$ 450 / NT\$ 6,800

波本威士忌 / BOURBON WHISKEY

金賓波本 / Jim Beam NT\$ 250 / NT\$ 2,800

傑克丹尼爾 / Jack Daniel's NT\$ 280 / NT\$ 2,800

美格波本 / Maker's Mark NT\$ 300 / NT\$ 3,000

留名溪 / Knob Creek NT\$ 380 / NT\$ 3,800

愛爾蘭威士忌 / IRISH WHISKEY

尊美醇威士忌 / Jameson NT\$ 250 / NT\$ 2,800

伏特加 / VODKA

思美洛 / Smirnoff NT\$ 250 / NT\$ 2,800

詩洛柯 / Ciroc NT\$ 320 / NT\$ 3,800

雪樹 / Belvedere NT\$ 320 / NT\$ 3,800

灰雁 / Grey Goose NT\$ 320 / NT\$ 3,800

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

烈酒 SPIRITS

(NEAT / ON THE ROCK)

ONE LARGE ICE CUBE NT\$ 60

琴酒 / GIN

GLASS / BOTTLE

高登琴酒 / Gordon's

NT\$ 250 / NT\$ 2,800

英國坦奎麗琴酒 / Tanqueray

NT\$ 280 / NT\$ 2,800

英國坦奎麗 NO.10 琴酒 / Tanqueray NO.10

NT\$ 380 / NT\$ 3,800

海曼黑刺李琴酒 / Hayman's Sloe

NT\$ 280 / NT\$ 2,800

植物學家琴酒 / The Botanist

NT\$ 380 / NT\$ 3,800

亨利爵士琴酒 / Hendrick's

NT\$ 380 / NT\$ 3,800

亨利爵士海神琴酒 / Hendrick's Neptunia

NT\$ 420 / NT\$ 4,800

亨利爵士舞魅琴酒 / Hendrick's Grand Cabaret

NT\$ 420 / NT\$ 4,800

六角琴酒 / Roku

NT\$ 350 / NT\$ 3,200

蘭姆酒 / RUM

百家得蘭姆酒 / Bacardi Light

NT\$ 250 / NT\$ 2,800

麥斯蘭姆酒 / Myer's

NT\$ 280 / NT\$ 2,800

英國傑瑞水手蘭姆酒 / Sailor Jerry

NT\$ 300 / NT\$ 3,000

薩凱帕頂級 / Zacapa 23

NT\$ 400 / NT\$ 4,800

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

烈酒 SPIRITS

(NEAT / ON THE ROCK)

ONE LARGE ICE CUBE NT\$ 60

龍舌蘭 / TEQUILA

GLASS / BOTTLE

歐恩丹銀 / Orendain blanco	NT\$ 250 / NT\$ 2,800
金快活龍舌蘭 / Jose Cuervo	NT\$ 280 / NT\$ 2,800
培恩銀樽龍舌蘭 / Patron Silver	NT\$ 5,200
唐胡立歐 Blanco 龍舌蘭 / Don Julio Blanco	NT\$ 5,200
唐胡立歐 Anejo 龍舌蘭 / Don Julio Anejo	NT\$ 6,800
唐胡立歐 1942 / Don Julio 1942	NT\$ 18,800

干邑白蘭地 / COGNAC

人頭馬 VSOP / Remy Martin VSOP	NT\$ 350 / NT\$ 4,800
軒尼詩 VSOP / Hennessy VSOP	NT\$ 450 / NT\$ 5,000
軒尼詩 XO / Hennessy XO	NT\$ 1,280 / NT\$ 16,800
馬爹利藍淬燕 / Martell Blue Swift	NT\$ 450 / NT\$ 5,000
馬爹利名仕干邑 / Martell Noblig	NT\$ 480 / NT\$ 6,200
馬爹利 XO / Martell XO	NT\$ 1,380 / NT\$ 17,800

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

飲料 DRINKS

軟性飲料 / SOFT DRINKS

百事可樂 / Pepsi
蘇打水 / Soda Water
七喜 / 7-up
薑汁汽水 / Ginger Ale
通寧水 / Tonic Water
紅牛 / Red Bull

NT\$ 160 / GLASS

NT\$ 50 僅供搭配烈酒
Only for
pairing with spirits

NT\$ 180

NT\$ 80 僅供搭配烈酒
Only for
pairing with spirits

瓶裝水 / MINERAL WATER

聖佩黎洛天然氣泡礦泉水 / S. Pellegrino
普娜天然礦泉水 / Acqua Panna

250 ML BOTTLE
1,000ML

NT\$ 120 NT\$ 250

NT\$ 120 NT\$ 250

季節果汁 / SEASONAL JUICE

柳橙汁 / Orange Juice
蘋果汁 / Apple Juice
檸檬汁 / Lemonade
葡萄柚汁 / Grapefruit Juice
西瓜汁 / Watermelon juice
蔓越莓汁 / Cranberry Juice
鳳梨汁 / Pineapple Juice

NT\$ 200 / GLASS

NT\$ 80 僅供搭配烈酒
Only for
pairing with spirits

咖啡 / COFFEE

CUP

美式咖啡 / Americano coffee

ICE / HOT NT\$ 200

拿鐵 / Latte

ICE / HOT NT\$ 220

風味拿鐵 / Flavored latte

焦糖 Caramel / 香草 Vanilla / 榛果 Hazelnuts

西西里咖啡 / Espresso Romano

ICE NT\$ 300

茶 / TEA

NT\$ 200 / POT

英倫早餐茶 / English Breakfast Tea

異國香蘋茶 / Apple, Cinnamon & Raisin Tea

皇家伯爵茶 / Earl Grey Tea

綜合野莓茶 / Wild berries Tea

茉莉香綠茶 / Jasmine Green Tea

禁止酒駕。酒後不開車，安全有保障。飲酒過量有害健康

DRIVING AFTER DRINKING IS PROHIBITED. TO BE SAFE, DON'T DRINK AND DRIVE. EXCESSIVE CONSUMPTION OF ALCOHOL IS HARMFUL TO HEALTH.

桌位區每位最低消費 NT\$ 500。攜帶酒水需加收開瓶費：每瓶 NT\$3,000 (容量未滿 1 公升)。以上所有價格皆以新台幣計算。另需外加 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Table seating is subject to a minimum spend of NT\$500 per guest. Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter). All prices are in NT dollars and subject to a 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.

Sun-Thu / 日~四
17:00 - 24:00

Fri-Sat / 五~六
17:00 - 01:00

微醺開場 TIPSY STARTERS

嚴選沙拉 / SALAD

凱薩雞肉沙拉 / Chicken Caesar Salad NT\$ 400
蘿蔓生菜、培根、麵包丁、凱薩醬
Romaine Lettuce, Bacon, Croutons, Caesar Dressing

經典小食 / SNACK

玉米脆片佐莎莎醬 / Tortilla Chips with Salsa NT\$ 180

美式經典熱狗堡 / All-American Hot Dog NT\$ 180

玉米脆片佐墨西哥起司與香辣肉醬 NT\$ 220
Corn Chips with Mexican Cheese and Spicy Meat Sauce

香酥炸雞起司堡佐辣味美乃滋 NT\$ 220
Crispy Fried Chicken Cheese Burger with Spicy Mayo

精選冷切肉起司拼盤 / Artisan Salami and Cheese Platter NT\$ 480

炙燒骰子牛 / Char-Grilled Beef Cubes NT\$ 480

Outside food is not permitted on the premises.
Guests are welcome to bring their own cake;
a service fee of NT\$500 applies for setup and cleaning.
Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter).

禁止攜帶外食。可自備蛋糕，將酌收 NT\$500 服務費。
如攜帶酒水需加收開瓶費，每瓶 NT\$3,000（容量未滿
1 公升）。

The origin of the beef and pork used in this menu is from: USA - United States,
TW - Taiwan, NL - Netherlands, CA - Canada, AU - Australia. All prices are subjected
to 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances,
please alert your server prior to ordering, Thank you.

本菜單所使用牛肉和豬肉來自於：USA - 美國、TW - 台灣、NL - 荷蘭、CA - 加拿
大、AU - 澳洲。菜單價格需另加收 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應
或食物不耐症，請在點餐前告知服務人員，謝謝。

Sun-Thu / 日~四
17:00 - 24:00

Fri-Sat / 五~六
17:00 - 01:00


今晚主角

MAIN ATTRACTION

酥炸精選 / CRISPY FAVOURITES

香酥蝦片 / Crispy Prawn Crackers	NT\$ 180
松露起司薯條 / Truffle and Cheese Fries	NT\$ 280
紐奧良風味雞翅 / Buffalo-Style Chicken Wings	NT\$ 320
蒜香酥炸雞柳 / Garlic Fried Chicken Strips	NT\$ 320
日式酥炸牡蠣佐塔塔醬 Japanese-Style Fried Oyster with Tartar Sauce	NT\$ 320
韓式風味炸雞 / Korean Spicy Fried Chicken	NT\$ 320
台式鹹酥雞 / Taiwanese Crispy Popcorn Chicken	NT\$ 320
主廚精選 / Chef's Selection of Fried Bites	NT\$ 680

披薩 / PIZZA

 瑪格麗特披薩 / Margherita Pizza (V) 可素	NT\$ 420
海鮮總匯披薩 / Signature Seafood Pizza	NT\$ 420
起司四重奏披薩 / Four Cheese Pizza	NT\$ 420

Outside food is not permitted on the premises.
Guests are welcome to bring their own cake;
a service fee of NT\$500 applies for setup and cleaning.
Corkage fee: NT\$3,000 per bottle (Under 1 liter).

禁止攜帶外食。可自備蛋糕，將酌收 NT\$500 服務費。
如攜帶酒水需加收開瓶費，每瓶 NT\$3,000 (容量未滿
1 公升)。

The origin of the beef and pork used in this menu is from: USA - United States,
TW - Taiwan, NL - Netherlands, CA - Canada, AU - Australia. All prices are subjected
to 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances,
please alert your server prior to ordering, Thank you.

本菜單所使用牛肉和豬肉來自於：USA - 美國、TW - 台灣、NL - 荷蘭、CA - 加拿
大、AU - 澳洲。菜單價格需另加收 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應
或食物不耐症，請在點餐前告知服務人員，謝謝。



PET DELIGHTS

寵物餐食



Steamed Salmon with Vegetables
蒸鮭魚蔬菜小盅

Beef & Sweet Potato Energy Bowl
牛肉地瓜能量碗

Boiled Chicken with Pumpkin Rice
鮮煮雞肉南瓜飯



180g

200g

200g

Steamed Salmon, Green Beans, Carrots, Chickpeas, Bell Peppers
蒸鮭魚、四季豆、胡蘿蔔、鷹嘴豆、彩椒

Lean Ground Beef, Sweet Potato Purée, Broccoli
瘦牛肉末、地瓜泥、西蘭花

Boiled Chicken Breast, Pumpkin Purée, Edamame, Bell Peppers, Brown Rice
水煮雞胸肉、南瓜泥、毛豆仁、彩椒、糙米飯

NT\$ 320_{+10%}

NT\$ 320_{+10%}

NT\$ 320_{+10%}

Treats should only be used as occasional rewards; the daily diet must consist of nutritionally complete pet food (kibble or wet food) to maintain your pet's health.
餐食僅作為一次性獎勵使用，日常飲食仍須以營養均衡且完整的寵物專用主食(飼料或濕糧)為主，以確保寵物維持健康。
For pets with sensitive stomachs, it is recommended to consult a veterinarian before purchasing any food.
若腸胃較敏感的寵物，建議在經過獸醫師評估後再行購買。

